主 日 崇 拜


2020 年 11 月 29 日   早上 11 時正



Sunday worship 
　
　
29. November 2020 11am
　



1.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing







2.
宣召  Calls to Worship








3.
點燃預臨期第一枝蠟燭：“Tenn Lys”






4.
詩歌敬拜  Hymns
*  在你殿中







5.
讚美禱告  Praise & Prayer








6.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  61：1 - 3





Scripture reading
*  新約： 啟示錄  Revelation  5：1 - 5




7.
詩歌  Hymns
*  等侯主








8.
講道 / 分享
*  題目：《怎樣真的彼此相愛？》





Sermon
*  Topic：《How do we love each other truly？》





*  經文 Verses： 約翰福音  John  13：34 - 35




9.
回應詩歌  Hymns
*  活出愛








10.
奉獻、代禱  Offerings、supplication







11.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions



12.
背誦本月經文 Memo texts 








13.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t





14.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing







講道經文 / Sermon Verses：
約翰福音  John  13：34 - 35

13:34  我賜給你們一條新命令，乃是叫你們彼此相愛；我怎樣愛你們，
你們也要怎樣相愛。





13:35  你們若有彼此相愛的心，眾人因此就認出你們是我的門徒了。」







******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



1.
感恩 Thanksgiving






（1）為神今天供應的話語感恩；（2）為神一周的看顧帶領感恩；

（3）為上週年終會友大會感恩。Thanksgiving for： (1) God's word 



preached today; (2)  for God's care and protection in the last week;



 (3)  for the online members meeting last Sunday. Be grateful for



God's word today and God's care over last week.




2.
為萬民代求 Pray for all people





為疫情的控制和事業下崗待業的人和她們的家庭禱告，求神賜他們

信心，保護他們的家庭，供應他們的需要。Pray for the control of the 

epidemic and the laid-off workers and their families, asking God to give 



them confidence, protect their families, and provide for their needs.


3.
為神的家代求 Pray for God's family





（1）為即將臨產的姊妹禱告，求神賜平安，賜信心和力量。



（2）為一位姊妹的丈夫即將進入第三期的治療禱告，求神賜信心，

保守他和家人孩子。（3）為在病痛，孤單，壓力和困難中的，



以及所有弟兄姊妹和朋友們的平安、健康禱告，求聖靈醫治，



保守，堅固大家的信心。






(1) Pray for a sisters who are about to give birth, may God grand peace, 



faith and strength. (2) Pray for a sister's husband who is about to enter the 

third period of treatment, and we ask God to protect him, and strengthen his 

family and children. (3) Pray for the peace and health of those in sickness, 

loneliness, and difficulties, also for the peace and health of all brothers, 



sisters and friends. We ask the Holy Spirit to heal, protect, and strengthen 

everyone's faith.





4.
為神的供應和主日奉獻。






Pray for the daily needs of families and of the church.



家 園 訊 息  Announcement






→
歡迎新老朋友。特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。



Welcome everyone.
















→
為上週第一次線上年終會友大會感恩。感謝弟兄姊妹積極的參與，

特別感謝執事會的主席、財務和文書背後細心的預備。由於中文班的

老師在13.30的時候突然登入ZOOM賬戶，導致了短時間時的中端，

請大家原諒。Thanks to the brothers and sisters for their active participation 

of the first online year-end meeting last week, especially the chairperson of 

the deacon board, the finance and the careful preparation behind the



paperwork. Since the teacher of the Chinese class suddenly logged into the 

ZOOM account at 13.30, which caused a sudden break down of the line. 



Sorry about that.
















→
政府疫情期間的控制措施至少還要延長2周，教會網上崇拜和聚會也將

繼續兩周，然後，根據政府規定作新的調整。The government’s control 

measures during the epidemic will be extended for at least two weeks, and church 

online worship and gatherings will also continue for two weeks, and then new 

adjustments will be made in accordance with government regulations.











→
每月一次全教會禱告會將於12月19日，禮拜六晚上5.30-7.00舉行，



本次將與廣東話團契合作，請大家預留時間參加，一同為大小事情

禱告。如您有何代禱事項，請與禮強弟兄或牧師聯繫。The monthly 

prayer meeting for the whole church will be held on December 19th, 



Saturday evening from 5.30-7.00. This time we will cooperate with the 



Cantonese Fellowship. Please reserve time to participate and pray for big 



and small things together. If you have any prayers item, please contact brother 

Lai Keung or the pastor.















